

聯合書院學長計劃 - 年終經驗分享會 21/5/2005 United College Mentorship Programme - Sharing Session

五十多位學長學員出席於賽馬會上水雙魚河鄉村會所舉行年終經驗分享會，檢討全年活動的成效。

Over 50 mentors and mentees attended the sharing session at the Beas River Country Club to review the programme outcomes.



聯合書院語文改善計劃 - 英語學習營 18-20/5/2005 & 6-8/6/2005 United College Language Improvement Project - English Immersion Camps



四十九位分別參加兩個由書院舉辦的英語學習營。

Altogether 49 students participated in two English Immersion Camps organized by the College.

聯合書院語文改善計劃 - 普通話學習營 21-23/5/2005 United College Language Improvement Project - Putonghua Immersion Camp

二十名參與普通話學習營的聯合同學大合照。
A group photo of Putonghua Camp participants.



聯合書院創新與創業獎頒獎禮 28/5/2005 United College Innovation & Entrepreneurial Project Award Presentation

獲創新與創業獎隊伍陳晶晶同學(右三)，劉淑貞同學(中)及趙嘉欣同學(左三)，與馮國培院長(左二)、顧問區玉輝教授(右二)、評判書院資深導師蔡棉教授(最左)及評判葉智勇先生合照。

The winning team Ms Chan Ching Ching (third from right), Ms Lau Shuk Ching (centre) and Ms Chiu Ka Yan (third from left) received the award from Professor K P Fung, College Head (second from left), Professor Kevin Au, Scheme Advisor (second from right), Professor Y M Choy (far left) and Mr Terry Yip, Judges of the Award Scheme.



各參賽同學與評審團合照。
Finalists and the judging panel.

聯合書院領袖訓練學會「乘風航」訓練 7/6/2005 The Adventure Ship Training Programme organized by UC Leadership Training Society

聯合同學在甲板上細聽「乘風航」船長講解船上守則。
The captain explaining the rules and regulations to UC students on board the "Adventure Ship".

